
Emne: Lov om brancheadministreret registreringsordning for tatovører

Dansk Tatovør Laug har her d. 16/6-
På dagsordenen var ovennævnte lov på dagsordenen, med henblik at generalforsamlingen skulle tage 
stilling til, hvorvidt Dansk Tatovør Laug skulle arbejde hen imod at blive den brancheorganisation, der skulle 
administrere registreringsordningen.

Punktet blev drøftet indgående, og der blev snakket meget om, hvorledes vi fra Dansk Tatovør Laug's side i 
flere år har agiteret for at der behøves retningslinier og regler på området vi repræsenterer.
Men der var samtidig enighed om, at loven i den vedtagne form ik
se os selv som administrator for ordningen.

I lovforslaget's endelige form, er det blevet en del af bemærkningerne, at registrerede tatovører 
behøver at være medlem af den brancheorganisation der forestår regist
Dette er et kardinalpunkt for os som brancheorganisation.
Når vi helt tilbage i forbindelse med de indledende drøftelser vi havde i Sundhedsministeriet i maj 2012 
sagde "ja tak" til at indgå i samarbejdet hen imod en registreringsordning, så var 
incitamenter, udsigten til en medlemstilgang. Og dermed en styrkelse af Dansk Tatovør Laug's rolle som 
interesseorganisation. 

Som loven er blevet vedtaget, så vil vores rolle bare blive som ren administrator for ordningen. Og det ha
vi som organisation intet ønske om. 
Dansk Tatovør Laug består af selvstændige erhversdrivende, som brænder for det de laver rent 
professionelt. Og de af vores medlemmer der indgår i bestyrelsesarbejdet i vores organisation, gør det for 
at styrke lauget og dets rolle i den politiske virkelighed der påvirker os.
Men vi har ikke nogen medlemmer der har lyst til at administrere en registreringsordning 
registreringens skyld.

Jeg skal derfor officielt meddele, at det var Generalforsamlingens enstemm
Laug ikke vil ansøge Sundhedsstyrelsen om godkendelse som registrerende brancheforening. 

Samtidig kan jeg fortælle, at det forsøg der har været gjort i branchen, for at danne en ny 
brancheorganisation, som alternativ til 
kommer til at fungere i praksis er derfor minimal 

Med venlig hilsen

Lars Kristensen, Smiling Tattoo
Formand, Dansk Tatovør Laug

Lov om brancheadministreret registreringsordning for tatovører

-2013 overstået deres ordinære generalforsamling.
På dagsordenen var ovennævnte lov på dagsordenen, med henblik at generalforsamlingen skulle tage 
stilling til, hvorvidt Dansk Tatovør Laug skulle arbejde hen imod at blive den brancheorganisation, der skulle 
administrere registreringsordningen.

ev drøftet indgående, og der blev snakket meget om, hvorledes vi fra Dansk Tatovør Laug's side i 
flere år har agiteret for at der behøves retningslinier og regler på området vi repræsenterer.
Men der var samtidig enighed om, at loven i den vedtagne form ikke er udformet på en måde, hvor vi kan 
se os selv som administrator for ordningen.

I lovforslaget's endelige form, er det blevet en del af bemærkningerne, at registrerede tatovører 
behøver at være medlem af den brancheorganisation der forestår registreringen.
Dette er et kardinalpunkt for os som brancheorganisation.
Når vi helt tilbage i forbindelse med de indledende drøftelser vi havde i Sundhedsministeriet i maj 2012 
sagde "ja tak" til at indgå i samarbejdet hen imod en registreringsordning, så var et af vores vigtigste 
incitamenter, udsigten til en medlemstilgang. Og dermed en styrkelse af Dansk Tatovør Laug's rolle som 

Som loven er blevet vedtaget, så vil vores rolle bare blive som ren administrator for ordningen. Og det ha
vi som organisation intet ønske om. 
Dansk Tatovør Laug består af selvstændige erhversdrivende, som brænder for det de laver rent 
professionelt. Og de af vores medlemmer der indgår i bestyrelsesarbejdet i vores organisation, gør det for 

og dets rolle i den politiske virkelighed der påvirker os.
Men vi har ikke nogen medlemmer der har lyst til at administrere en registreringsordning 

Jeg skal derfor officielt meddele, at det var Generalforsamlingens enstemmige beslutning, at Dansk Tatovør 
vil ansøge Sundhedsstyrelsen om godkendelse som registrerende brancheforening. 

Samtidig kan jeg fortælle, at det forsøg der har været gjort i branchen, for at danne en ny 
brancheorganisation, som alternativ til Dansk Tatovør Laug ikke har ført noget med sig. Udsigten til at loven 
kommer til at fungere i praksis er derfor minimal - set fra mit synspunkt.

2013 overstået deres ordinære generalforsamling.
På dagsordenen var ovennævnte lov på dagsordenen, med henblik at generalforsamlingen skulle tage 
stilling til, hvorvidt Dansk Tatovør Laug skulle arbejde hen imod at blive den brancheorganisation, der skulle 

ev drøftet indgående, og der blev snakket meget om, hvorledes vi fra Dansk Tatovør Laug's side i 
flere år har agiteret for at der behøves retningslinier og regler på området vi repræsenterer.

ke er udformet på en måde, hvor vi kan 

I lovforslaget's endelige form, er det blevet en del af bemærkningerne, at registrerede tatovører ikke 

Når vi helt tilbage i forbindelse med de indledende drøftelser vi havde i Sundhedsministeriet i maj 2012 
et af vores vigtigste 

incitamenter, udsigten til en medlemstilgang. Og dermed en styrkelse af Dansk Tatovør Laug's rolle som 

Som loven er blevet vedtaget, så vil vores rolle bare blive som ren administrator for ordningen. Og det har 

Dansk Tatovør Laug består af selvstændige erhversdrivende, som brænder for det de laver rent 
professionelt. Og de af vores medlemmer der indgår i bestyrelsesarbejdet i vores organisation, gør det for 

Men vi har ikke nogen medlemmer der har lyst til at administrere en registreringsordning - kun for 

ige beslutning, at Dansk Tatovør 
vil ansøge Sundhedsstyrelsen om godkendelse som registrerende brancheforening. 

Samtidig kan jeg fortælle, at det forsøg der har været gjort i branchen, for at danne en ny 
Dansk Tatovør Laug ikke har ført noget med sig. Udsigten til at loven 
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